
2023年全美謝師卡競賽規則及報名程序

競賽宗旨: 感謝老師的付出並鼓勵同學們多元學習中文、激發創意，豐富學習中
文的樂趣。

競賽辦法: 請參賽學生上傳作品至報名表
活動日期: 即日起至4/23/2023止
參賽資格: 全美中文學校聯合總會所屬會員學校學生
參賽組別：

第一組：小學組 k-2年級
第二組：小學組 3-5年級
第三組：中學組 6-8年級
第四組：高中組 9-12年級宗旨作品規格: US's standard letter size (8.5x11)

作品上傳格式 (一個檔案，不得大於100 MB，限PDF, image或 Word Document)
參賽作品:需為原創作品 (請勿抄襲，一經發現將取消參賽資格)，內容需有中文，鼓
勵使用繁體漢字為佳。

優勝獎品:
第一名禮卡$75元 1位
第二名禮卡$50元 1位
第三名禮卡$25元 1位
佳作數名 ($10元禮卡,依參賽學生人數而定)

優勝名單將於五月初公布在全美總會網站

得獎學生需要提供中英文真實姓名，就讀中文學校，以便全美總會公布在網站上

全美總會保留更改競賽辦法與獎品的權利

全美總會保留所有參賽作品使用權
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*報名截止日期: 04/23/2023美東時間晚上十一點,美中時間晚上十點,美西時間晚
上八點;夏威夷時間下午五點

如有任何疑問，請電郵 LTC@NCACLS.Net

本比賽若有任何爭議，主辦單位擁有最終決定權，參賽者需予尊重。
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Contest Theme: “Teacher Appreciation Card Design Contest”

Express your appreciation to the teachers for their dedication and encouragement
to students in exploring , enriching, and learning the Chinese language and
culture through a variety of creative ways.

Submission: Please upload your artwork to the registration form

Event Date: Now until 4/23/2023

Eligibility: Students from schools of the National Council of Associations of
Chinese Language Schools (NCACLS)

Competing categories:

Group 1: Grades K-2

Group 2: Grades 3-5

Group 3: Grades 6-8

Group 4: Grades 9-12

Artwork size: US standard letter size (8.5x11)

Artwork upload format: One file, no larger than 100 MB, limited to PDF, image or
Word Document

Entries: Must be original artwork (please do not plagiarize, if caught, the entry will
be disqualified), the content must be in Chinese, and the use of traditional
Chinese is preferred.
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Winning Prizes:

1st place - $75 gift card

2nd place - $50 gift card

3rd place - $25 gift card

Honorable mentions - $10 gift card (depending on the number of participating
students)

Winners will be announced on the NCACLS website in early May

Award-winning students need to provide their real names in both Chinese and
English and attend a Chinese school, so that the NCACLS can publish it on the
website. NCACLS reserves the right to change the contest method and prizes.
NCACLS reserves the right to use all entries.

*Registration Deadline: 4/23/2023 11:00 pm ET, 10:00 pm CST, 8:00 pm PT; 5:00
pm Hawaii time
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